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Verslag van de 20e Algemene Ledenvergadering van de Vereniging van Gepensioneerden De 

Goudse op 2 mei 2023 op kantoor bij De Goudse. 

 

Aanwezig: 27 leden inclusief het bestuur. 

 

Opening 

 

Onze voorzitter Harry Spruijt opent de vergadering.  

 

Mededelingen en ingekomen stukken 

 

Acht leden hebben een bericht van verhindering gestuurd. 

 

Goedkeuring verslagen 

 

De voorzitter leidt de vergadering door de volgende verslagen: 

a. Jaarverslag van de secretaris over 2022 

b. Verslag van de algemene 19e  ledenvergadering van 7 juni 2022 

c. Verslag van de bijzondere ledenvergadering van 16 augustus 2022 

d. Jaarverslag van de penningmeester 

e. Financieel overzicht 

f. Balans 

g. Verslag activiteiten Sociale Commissie 

h. Verslag Evenementen Commissie 

i. Verslag Commissie Pensioenen en Financiële Zaken 

j. Verslag Webteam 

k. Verslag Kascontrolecommissie                                                                                                                                                                                           

Naar aanleiding van het verslag van de algemene ledenvergadering vraagt Hans van Dam hoe het 

overleg met De Goudse verloopt. De voorzitter antwoordt dat er regelmatig contacten zijn. Op diverse 

vlakken verschillen het bestuur van de VGG en De Goudse van mening. Het bestuur van de VGG 

heeft bijvoorbeeld gezien de inflatie om een hogere indexering gevraagd. De Goudse stelt veel kosten 

te hebben en houdt zich aan de afgesproken indexering van 0,761%. Wim Houtenbrink geeft aan dat 

dit gegeven niet op onze site vermeld staat. Verder vraagt hij of er een hardere aanpak mogelijk is. De 

secretaris Han van Leeuwen geeft aan dat sommige in het verleden gemaakte afspraken juridisch 

gezien vrij hard zijn. Cor Belder, die in het verleden betrokken was bij de afspraken, vraagt zich af of 

deze inmiddels niet verjaard zijn. De secretaris geeft aan dat we ons ook juridisch laten adviseren. 

Wim Houtenbrink vraagt of er voor het personeel nog sessies inzake pensioenen bij De Goudse 

gehouden worden. De voorzitter antwoordt dat deze er de laatste jaren voor zover wij weten niet 

gehouden zijn. Wij hebben gevraagd zodra er een sessie is dat het bestuur van de VVG hiervoor 

wordt uitgenodigd. Tevens hebben wij in het verleden de ondernemingsraad hierover aangesproken. 

 

Naar aanleiding van de financiële stukken vraagt Hans van Dam waarom de kosten bij de Bank zo 

hoog zijn. De penningmeester Jan Jaap Sarink legt uit dat de Banken de wettelijke taak gekregen 

hebben witwaspraktijken te bestrijden en rekenen daarvoor een behoorlijk bedrag op de zakelijke 

rekening. 

 

De penningmeester geeft een toelichting op de stukken. 

 

Hans van Dam vraagt naar aanleiding van het verslag van de Sociale Commissie waarom er geen 

bloemetje gegeven wordt bij een 40-jarig huwelijk. Het toeval wil dat dit item net in de 

bestuursvergadering die hiervoor heeft plaatsgevonden is besproken. Dit zijn afspraken uit het 

verleden. Het bestuur gaat dit nader uitzoeken. 



De voorzitter geeft nog aan met een lid contact gelegd te hebben om (op termijn) toe te treden tot de 

Commissie Pensioenen en Financiële Zaken.  

 

Tevens meldt de voorzitter dat Rosalinda Anita Frugte is benoemd tot back-up voor Guus van Alphen 

in het webteam. Tevens bedankt hij Hans Verkaik, die gestopt is in het webteam, voor zijn 

inspanningen. 

 

De penningmeester leest de verklaring voor die de kascontrolecommissie bestaande uit Frans van 

Gestel en Ron Benne heeft opgesteld. Ze zijn van oordeel dat de jaarrekening een getrouw beeld 

geeft van de grootte en samenstelling van het vermogen en het resultaat over 2022. 

 

De vergadering keurt alle verslagen goed. 

 

Decharge bestuur 

 

Wordt met applaus gegeven. 

 

Verkiezing bestuursleden 

 

Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt zijn aftredend en stellen zich herkiesbaar. Er hebben zich geen 

tegenkandidaten gemeld. Jan Jaap en Harry worden met applaus herbenoemd. 

 

Financiën 2023 

 

Het bestuur stelt voor om in 2023 geen vrijwillige eigen bijdrage aan de leden te vragen. De 

vergadering gaat akkoord met het voorstel van het bestuur. 

 

De penningmeester geeft een toelichting op de begroting. Onder het kopje Glossy staat in de 

totaaltelling een typefout, namelijk een nul teveel. De vergadering gaat akkoord met de begroting. 

 

In de kascontrolecommissie treedt Frans van Gestel af. De voorzitter bedankt hem voor zijn 

werkzaamheden. Ron Benne en Adri van Velzen vormen de nieuwe kascontrolecommissie. Jan 

Mesenig meldt zich aan als reservelid. 

 

Voortgang bestuursactiviteiten 

 

De voorzitter meldt dat met veel enthousiasme de Glossy tot stand gekomen is. Het blad is behalve 

aan alle leden ook binnen De Goudse verspreid. 

 

Wout Salet geeft een inkijkje in het programma voor het reisje te houden op 7 september van dit jaar. 

 

Het bestuur is met De Goudse in overleg inzake de viering van ons 20-jarig bestaan in 2024. 

Overigens bestaat De Goudse dan 100 jaar. 

 

Aanpassing huishoudelijk reglement 

 

Cor Belder vraagt of de slapers benoemd worden. Dit is het geval. De vergadering gaat akkoord met 

de aanpassing. 

 

Rondvraag 

 

Onne Boonstra vraagt of er op de korting op de hypotheekrente ZVW-premie wordt ingehouden. 

Vraag wordt doorgespeeld naar de Commissie Pensioenen en Financiële Zaken. 

 

Sluiting 

 



 

De voorzitter sluit de vergadering en deelt mee dat de heer Van Hamond aansluitend een lezing 

verzorgt over diverse zorgwetten. Na afloop is er een borrel en een hapje. 
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Jaarverslag secretaris over 2023 

 

Het bestuur bestond in 2023 uit Harry Spruijt (voorzitter), Han van Leeuwen (secretaris), Jan Jaap 

Sarink (penningmeester), Sonja Bok (voorzitter sociale commissie) en Wout Salet (voorzitter 

evenementencommissie). 

 

Het bestuur vergaderde viermaal fysiek op kantoor bij De Goudse. De Goudse heeft ons gevraagd als 

wij van hun kantoor gebruik willen maken dit voortaan op woensdag of vrijdag te doen. Er werd 

tweemaal met het management van De Goudse overlegd. Van het besprokene werden wederom 

verslagen gemaakt en gepubliceerd op de website: (www.goudse.nl/algemeen/vgg-site).  

 

In 2023 hebben we een aantal activiteiten voor de leden kunnen organiseren. Op 2 mei hielden we op 

kantoor van De Goudse de algemene ledenvergadering. Tevens was er op die dag een lezing inzake 

de diverse regelingen Zorg door de heer Theo van Hamond. De bijeenkomst werd besloten met een 

geanimeerd samenzijn met een hapje en een drankje. Het jaarlijkse reisje bracht de leden in 

september op een warme zomerse dag naar Zeeland en Brabant. Door de organiserende commissie 

waren er diverse activiteiten gepland en kon iedereen aan het einde van de dag genieten van een 

heerlijk buffet. 

 

Mede gezien de hoge inflatie werd door ons aan De Goudse gevraagd om de pensioenen extra te 

verhogen. De Goudse deelde ons mee hiertoe niet over te kunnen gaan. Hetzelfde antwoord kwam 

inzake onze vraag de leden te willen compenseren die een pensioen hebben zonder indexering. Een 

lid van de vereniging die het met dit antwoord niet eens is heeft over deze materie contact gezocht 

met het Verbond van Verzekeraars. Bij het opstellen van dit verslag was de uitspraak over dit geschil 

nog niet bekend. 

 

In 2024 bestaat de VGG 20 jaar. Wij hebben in 2023 De Goudse om een extra bijdrage gevraagd om 

dit heugelijke feit extra luister bij te zetten. De Goudse stelt geen bijdrage ter beschikking. Wel worden  

de gepensioneerden betrokken bij de viering van het 100-jarig bestaan van De Goudse. 

 

De Goudse heeft ons meegedeeld wegens uitfasering van de werkzaamheden, vanaf 2024, geen 

printwerk meer voor de VGG te kunnen te verrichten. Tevens kunnen de brieven van de VGG niet 

meer ingepakt worden. In plaats daarvan stelt De Goudse een e-mailprogramma ter beschikking. Om 

toch brieven te kunnen versturen aan leden waarvan geen e-mailadres bekend is dan wel die geen e-

mail hebben mag de VGG de kosten die hiervoor gemaakt worden doorberekenen aan De Goudse. In 

augustus is door het secretariaat een brief aan alle leden gestuurd met het verzoek hun huidige e-

mailadres bekend te maken. 

 

Omdat er regelmatig verschillen van inzicht zijn met De Goudse en Zwitserleven over het feit over 

welke persoonsgegevens de VGG mag/moet beschikken om haar taken goed te kunnen uitvoeren 

heeft ons bestuur een uitspraak hierover gevraagd aan de Autoriteit Persoonsgegevens. De uitkomst 

hiervan is aan De Goudse gemeld. Bij de opmaak van dit overzicht zijn wij in afwachting van een 

reactie. 

 

In februari kwam de door de VGG gemaakte Glossy uit. Het is een prachtig blad geworden met vele 

verhalen, informatie en foto’s. Wij danken de redactie voor haar inzet. In de Glossy stond een puzzel; 

de beschikbare prijzen voor de goede oplossingen zijn aan de winnaars overhandigd. 

 

Vanwege de gewijzigde statuten (onder meer noodzakelijk door wetswijziging) moest ook het 

huishoudelijk regelement worden aangepast. Met goedkeuring van de leden is dit gebeurd. 

http://www.goudse.nl/algemeen/vgg-site


 

Tevens zijn er een tweetal handleidingen vervaardigd. Het web-team heeft een instructie gemaakt voor 

het plaatsen van divers soorten berichten op onze site. De evenementencommissie heeft een 

blauwdruk gemaakt voor het organiseren van het jaarlijkse uitje. 

 

Ook in 2023 hebben onze vaste commissies maar ook individuele leden ons weer geweldig 

ondersteund. Denk aan de gehouden activiteiten, de aandacht voor lief en leed, informatie op de site, 

financiële aspecten enzovoort. Ook de medewerkers van De Goudse stonden weer voor ons klaar. 

Het bestuur dankt iedereen voor de geboden hulp. Voor meer detailinformatie verwijs ik graag naar de 

verslagen van de penningmeester en de commissies. 

 

In het afgelopen jaar is er van twaalf leden of hun partner bekend geworden dat zij zijn overleden. Het 

bestuur en de sociale commissie hebben van onze deelname betuigd. Elf nieuwe leden hebben zich 

bij onze vereniging ingeschreven. Eind van het jaar 2023 stonden er totaal 260 leden (exclusief 

partners) ingeschreven, waarvan 51 zogenaamde slapers (wel bij De Goudse gewerkt en pensioen 

opgebouwd maar niet bij De Goudse gepensioneerd). 

 

Han van Leeuwen 
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Jaarverslag van de penningmeester over 2023 

 

Nog voordat ik een begin maakte met mijn jaarverslag, stuitte ik op een krantenartikel, waarin werd 

gesproken van de Wet van de grote getallen. Dat moet toch de Wet van de grote aantallen zijn? Dus 

even opgezocht in Google, waar ik las dat beide correct zijn. 

Laat ik dan maar eens met de grote getallen beginnen. 

 

In 2023 had ik te maken met heel wat grote getallen, waarbij de kosten van de Glossy de allergrootste 

waren. Ik mag aannemen dat u allemaal die schitterende uitgave van de VGG hebt ontvangen. 

Enkelen van u, die ik hierover sprak, gaven te kennen dat zij best nog wel eens zo’n magazine zouden 

willen krijgen. Ondanks het feit dat De Goudse een financiële bijdrage heeft geleverd, ziet het er niet 

naar uit dat wij ons nog eens zo’n grote uitgave kunnen veroorloven. Wij hebben er deze keer een 

aanslag op onze spaarrekening voor moeten doen. 

 

Als ieder jaar spande Sonja zich weer in om allen van u, die een kroonjaar bereikten, een mooi 

bloemstuk te laten bezorgen. Helaas zijn er ook andere aanleiding om een bloemstuk te laten 

bezorgen namelijk bij ziekte of overlijden. 

Wout en Peter hebben zich weer over het jaarlijkse uitje ontfermd. Omdat zij dit doen namens De 

Goudse, blijven de kosten hiervan buiten onze administratie. 

 

Onder Bestuurskosten staan ook de maandelijkse kosten vermeld, die onze bank (ING) ons in 

rekening brengt. Iedere bank is verplicht daarbij ook een post op te nemen voor ‘klantonderzoek’. 

Daarmee wordt bedoeld dat voor dat geld wordt gezocht naar witwassen of andere criminele 

activiteiten van de klanten. In 2023 waren die kosten al verhoogd van € 3,50 naar € 7,50 exclusief 

BTW. Inmiddels hebben wij van ING te horen gekregen dat ook in 2024 een verhoging zal 

plaatsvinden en wel naar € 8,50 exclusief BTW per maand. 

ING staat hierin niet alleen; ook de andere banken doen dit. Er zijn zelfs banken, die in het geheel 

geen verenigingen als klant willen hebben. 

 

Er zijn ook weer kosten gemaakt voor andere zaken, zoals abonnementen, uitgaven voor het 

solidariteitsfonds en onze aansprakelijkheidsverzekering. 

Van ING is ook positief nieuws gekomen: op de spaarrekening wordt weer rente uitgekeerd. Dat was 

al jaren niet meer gebeurd. Wij zijn in 2023 voorzichtig begonnen met € 46,03. 

 



Met De Goudse bestaat de afspraak dat zij ons zullen ondersteunen met een jaarlijkse bijdrage. Aan 

de hand van ons Financieel Jaaroverzicht, waarin onder andere onze uitgaven staan vermeld, doen 

wij een verzoek aan De Goudse om het totaalbedrag van die uitgaven aan ons te vergoeden. Ook in 

2023 is dat weer gebeurd en hebben wij het totaalbedrag van 2022 op onze rekening bijgeschreven 

gekregen. 

 

Tot slot nog even de grote aantallen. In 2023 werden 65 boekingen op de betaalrekening en 16 

boekingen op de spaarrekening gedaan. 

 

Jan Jaap Sarink, penningmeester VGG. 
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Financieel overzicht VGG over 2023 

 

Boekingen in 2023 per rekening - gesaldeerd per post 

Betaalrekening 

  BIJ AF 

Bestuurskosten 

Vrijwillige bijdragen 13,00 6,00 

Bijdrage van De Goudse voor afrekening 2022 7.036,55   

Vrijwilligersbijdragen   1.175,00 

Bankkosten ING   239,75 

Verzekering Centraal Beheer Achmea   406,62 

Porti   14,65 

Reiskosten   187,55 

Kosten van lezing   94,50 

Abonnementen   217,28 

Diversen   510,00 

Glossy 7.503,00 17.693,12 

Stortingen naar Bloemetjesrekening   1.500,00 

Opnames/storting van de spaarrekening 20.175,00 10.000,00 

      

Totaal 34.727,55 32.044,47 

 

Sociale Commissie (bloemetjesrekening) 

Stortingen naar Bloemetjesrekening 1.500,00   

Uitgaven voor bloemen e.d.   1.560,53 

Bankkosten bloemetjesrekening   45,40 

  

Totaal 1.500,00 1.605,93 

 

Boekingen in 2023 (spaarrekening) 

Opnames/storting van de spaarrekening 10.000,00 20.175,00 

Geboekte rente 46,03   

      

Totaal 10.046,03 20.175,00 

  



Saldo-overzichten per rekening 2023 

Betaalrekening 

Beginsaldo 01-01-2023   513,21 

Bijschrijvingen 34.727,55   

Afschrijvingen 32.044,47   

BIJ minus AF   2.683,08 

Eindsaldo 31-12-2023   3.196,29 

   

Spaarrekening 

Beginsaldo 01-01-2023   24.172,10 

Bijschrijvingen 10.000,00   

Rente 46,03   

Afschrijvingen 20.175,00   

BIJ minus AF   -10.128,97 

Eindsaldo 31-12-2023   14.043,13 

   

Bloemetjesrekening 

Beginsaldo 01-01-2023   302,43 

Bijschrijvingen 1.500,00   

Afschrijvingen voor bloemen e.d. 1.560,53   

Afschrijving bankkosten 45,40   

BIJ minus AF   -105,93 

Eindsaldo 31-12-2023   196,50 

 

Debiteuren 

  

Bestuurskosten op betaalrekening 2.845,35   

Uitgaven Sociale Commissie 1.605,93   

    4.451,28 

AF: inkomsten vrijwillige bijdragen 7,00   

AF inkomsten rente op spaarrekening 46,03   

    53,03 

  

Totaal in rekening te brengen bij De Goudse   4.398,25 

  

In dit overzicht zijn de kosten en de inkomsten van de Glossy buiten beschouwing gelaten. Deze zijn reeds 
met De Goudse besproken en 'afgerekend'. 

 

Balans per 31-12-2023 

  credit debet 

  

Saldo Betaalrekening 3.196,29   

Zakelijke Oranje Spaarrekening 14.043,13   

Saldo Sociale Commissie (bloemetjesrekening) 196,50   

Debiteuren 4.390,05   

      

Totaal 21.825,97   

Eigen vermogen   21.825,97 
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Jaarverslag van de Sociale Commissie over 2023 

 

 

In 2023 hebben we 63 keer een bloemetje of attentie verstuurd, te weten: 

 

8  x bij het bereiken van de 65e verjaardag 

6  x bij het bereiken van de 70e verjaardag 

11 x bij het bereiken van de 75e verjaardag 

8 x bij het bereiken van de 80e verjaardag 

3 x bij het bereiken van de 85e verjaardag 

2 x bij het bereiken van de 90e verjaardag 

1 x t.g.v. het 40-jarige huwelijk 

1 x t.g.v. het 50-jarige huwelijk 

3 x t.g.v. het 55-jarige huwelijk 

1 x t.g.v. het 60-jarige huwelijk 

3 x t.g.v. het 65-jarige huwelijk 

10 x bij ziekte 

4 x  bij overlijden en 

2 x een kaart 
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Verslag activiteiten evenementencommissie 

 

In 2022 hebben we vanwege de Coronaperikelen twee druk bezochte evenementen mogen 

organiseren. Dit jaar was wat dat betreft (gelukkig) weer een normaal jaar, waarin we natuurlijk een 

reisje hebben ondernomen. 

 

De reis bestond uit een bezoek aan de wijngaard De Kleine Schorre in Dreischor. Na de koffie of thee 

met de voor Zeeuwen onvermijdelijke bolus zijn we in groepen over de wijngaard en wijnmakerij 

geleid. Hierbij werd door de enthousiaste medewerkers veel informatie gegeven, waarom het hier 

goed boeren is. 

Daarna moest natuurlijk getest worden of de wijn inderdaad goed te drinken is. Uit betrouwbare bron 

is gebleken dat de wijn echt lekker was. Voor de geheelonthouders was er ook druivennat zonder 

alcohol. 

 

Toen op naar Sint Annaland waar we inscheepten voor een zeehondensafari op de Oosterschelde. De 

zeehonden hadden er zin in en lieten zich van hun mooiste kant zien op de zandbanken. Terug in Sint 

Annaland was er tijd voor een wandeling om de spieren wat in beweging te krijgen. Door de 

temperatuur was dit voor een aantal deelnemers richting  terrassen onder de bomen. Andere 

deelnemers namen de uitgewerkte wandeling mee langs de bezienswaardigheden van Sint Annaland. 

Voorwaar een leuke manier om de tijd tot het diner door te brengen. 

 

In Breda was op het beschaduwde buitenterrein een flink aantal tafels voor ons gereserveerd, waarna 

het buffet kon beginnen. Pieter de Frel heette ons namens De Goudse welkom en vertelde iets over 

het wel en wee van De Goudse. Nadat iedereen gegeten had was het weer tijd om op huis aan te 

gaan. 

Hierbij konden we terugkijken op een heel; plezierige dag met uitstekend weer. 

 

Op organisatorisch vlak is er het afgelopen jaar indringend gesproken met De Goudse over de manier 

van organiseren. Het reisje is namelijk iets van De Goudse waarbij de Vereniging Gepensioneerden 

De Goudse gevraagd is de organisatie op zich te nemen. 

Tevens is een draaiboek gemaakt om de overdracht bij opvolging makkelijker te maken. 
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Jaarverslag Commissie Pensioenen en Financiële zaken 

 

In 2023 hebben wij een lezing geïnitieerd na onze ledenvergadering met als onderwerp alle in- en outs 

bij de Wet Langdurige Zorg, De lezing werd verzorgd door de heer Theo van Hamond van de KBO. De 

commissie kijkt of er andere voor gepensioneerden interessante onderwerpen zijn, waar we ook een 

dergelijke lezing kunnen organiseren. 

 

Er is nog immer regelmatig contact met Zwitserleven over de communicatie van onze pensioenen, 

bijvoorbeeld het vermelden van de juiste indexeringen, indien van toepassing. Zwitserleven heeft 

automatiserings-technisch een probleem met het vermelden van indexeringen met drie cijfers achter 

de komma. 

 

Met De Goudse blijven wij in contact over de veranderingen voor pensioenopbouw in het kader van de 

nieuwe pensioenwet. Wij blijven hameren op tijdige betrokkenheid van de VGG bij presentaties over 

deze wet aan het personeel. 

 

Verder zijn wij betrokken bij de communicatie van een lid van de zogenoemde 1993 groep, de groep 

die geen index ontvangt, richting het Verbond van Verzekeraars. 

 

En natuurlijk blijven wij (en ons webteam) alert op artikelen op het gebied van financiën en 

pensioenen, die wij vervolgens op onze site (laten) plaatsen. 

 

We hebben het voornemen om onze commissie uit te breiden met de recent gepensioneerde Rob 

Haster. Rob was actuaris bij De Goudse en zal een welkome uitbreiding zijn. Ook was Rob betrokken 

bij de overname van het pensioenfonds door Zwitserleven vanuit de Ondernemingsraad. 
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Jaarverslag Webteam over 2023 
 
Het webteam bestaat uit Guus van Alphen en Roos Frugte. Roos heeft in 2023 Hans Verkaik als 
teamlid opgevolgd. 
 
Afgezien van de maandelijkse berichten over de kroonjaren zijn er in 2023 ruim 40 nieuwsberichten op 
de website geplaatst. Het maandelijkse bericht over de kroonjaren wordt door Sonja Bok van de 
Sociale Commissie rechtstreeks aangeleverd bij de webmasters van De Goudse. De teksten voor de 
nieuwsberichten zijn over het algemeen aangeleverd door leden van het Bestuur. Ze zijn door het 
webteam in een geformaliseerde vorm gestuurd naar de webmasters van De Goudse, Waldo Lamme 
en Rob de Jong. 
 
In 2023 zijn er op aangeven van leden van het bestuur diverse passages op de website aangepast. 
 
Om personen met een slechter zicht ook een goede site te bieden is die in februari 2023 aangepast. 

Er loopt geen tekst meer over de foto’s, de inleidende tekst is direct onder de foto opgenomen. 

 
De content van de site van de VGG is opgenomen in de website van De Goudse. Het webteam heeft 
daartoe geen toegang. Alle werkzaamheden zoals plaatsen van nieuws en documenten, aanpassen 
van teksten en het fysiek verwijderen van nieuws of documenten worden door het webteam 
voorgelegd aan de webmasters van De Goudse. Zij voeren die voorstellen vrijwel altijd dezelfde dag 
uit. 
 
Het webteam heeft in 2023 het bestuur voorgesteld alle nieuwsberichten van 2022 en eerder van de 
website te verwijderen, dit voorstel is geaccordeerd en door de webmasters uitgevoerd. 
 
Om continuiteit in het beheer van de website te ondersteunen is een handleiding ontwikkeld. De 
handleiding biedt frames voor het plaatsen van de meest voorkomende berichten en documenten in 



het Nieuwsoverzicht en het Downloadcentrum. Ook kunnen hiermee wijzigingen op de website worden 
aangevraagd. De handleiding bevat 25 frames voor geformaliseerde berichten naar de webmasters 
van De Goudse. 
 
Wat betreft het raadplegen van de site is een vergelijking met de gegevens over 2022 niet mogelijk. 
Het webteam heeft daarover deze verklaring gegeven: 
Google Universal is in juni 2023 over gegaan op Google Analytics 4 (GA4). De manier van meten in 
GA4 is echt anders dan in Universal en de data is niet 1-op-1 te vergelijken. GA4 gaat veel meer uit 
van gebruikers in plaats van sessies. In bijgaand overzicht is de data van GA4 voor geheel 2023 
gebruikt. Universal is immers halverwege gestopt en niet te vergelijken met het jaar ervoor. Dat kan 
volgend jaar weer wel.  
 
De gegevens van GA4 over 2023 zijn opgenomen in onderstaand schema 
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Begroting 2024 - VGG 

    
Inkomsten 

        

Vrijwillige bijdragen           20,00     

Bijdrage van De Goudse over 2023       4.398,25     

      

Totaal inkomsten     4.418,25 

    

    
Uitgaven 

 
  

 

Bestuurskosten       

      

Vrijwilligersbijdrage bestuursleden         750,00     

Vrijwilligersbijdrage commissieleden         450,00     

Bankkosten         275,00     

Aansprakelijkheidsverzekering         425,00     

Postverzending         200,00     

Reiskosten         200,00     

Abonnementen         250,00     

Solidariteitsfonds         300,00     

Diversen         200,00     

      

Totaal bestuurskosten         3.050,00  
 

  
 

Sociale commissie       

      

Uitgaven bloemetjesrekening       2.000,00     

Bankkosten           50,00     

      

Totaal Sociale Commissie         2.050,00  
 

  
 

Evenementencommissie       

      

Kosten organisatie uitje         150,00     

      

Totaal Evenementencommissie           150,00  
 

  
 

Totaal Uitgaven     5.250,00 

 

 

 

 

 


